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Interpelacja

W związku z koniecznością podjęcia decyzji odnośnie poprawy wy warunków
nauczania dla uczniów szkoły w Skułach, zwracam się z interpelacją o przeniesienie
najbliższych sesji Rady Gminy do Szkoły Podstawowej w Skułach.

Uzasadnienie
Szkoła w Skułach została wybudowana 60 lat temu i nie spełnia standardów nauczania

na obecne czaśy, Klas i pracowni jest za mało, aby spełnić dostateczne warunki do
prawidłowej edukacji dzieci zamieszkującej teren naszej gminy. W szkole nie ma także
sali gimnastycznej, co przekłada się na niewłaściwy rozwój fizyczny dzieci. Położenie
obiektu nie pozwala na jej rozbudowę i modernizację, co skutkuje koniecznością podjęcia
decyzji o budowie nowego, nowoczesnego obiektu szkolnego. Powstanie nowej szkoły
rozwiąże problem zbyt dużej liczebności uczniów w klasach szkół w Józefinie i
Ojrzanowie. Poza tym obecny budynek szkolny nie zachęca swoimi warunkami pracy dla
przyszłych nauczycieli.
Przeniesienie Sesji do szkoły w Skułach ułatwi rodzicom dzieci, spotkanie z radnymi w
celu przedstawienia swoich uwag, a radnym zapoznanie z faktycznym stanem wiw
obiektu.
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